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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Zwracam siê z proœb¹ o ponowne przeanalizowanie projektu budowy odcinka autostrady A1 przebie-
gaj¹cego przez teren gminy Bytom. Projekt proponowany przez grupê obywatelsk¹ mieszkañców Stola-
rzowic zak³ada po³¹czenie wêz³ów najkrótsz¹ tras¹ i bez wyburzeñ i jest zgodny z Natur¹ 2000. Jest to
trasa omijaj¹ca dzielnicê Stolarzowice. Podobnego zdania jest Wojewódzki S¹d Administracyjny w War-
szawie, który w wyroku z dnia 11 marca bie¿¹cego roku uchyli³ decyzjê lokalizacyjn¹ dotycz¹c¹ przebie-
gu autostrady przez proponowany wczeœniej teren.

Ustawa z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody w art. 33 mówi: „Zabrania siê podejmowania
dzia³añ mog¹cych w istotny sposób pogorszyæ stan siedlisk przyrodniczych oraz siedlisk gatunków roœ-
lin i zwierz¹t, a tak¿e w istotny sposób wp³yn¹æ negatywnie na gatunki, dla których ochrony zosta³ wy-
znaczony obszar Natura 2000”.

Proponowany przez grupê obywatelsk¹ mieszkañców Stolarzowic nowy przebieg autostrady A1 omi-
ja obszary Natury 2000. Ponadto jest krótszy o 1 km, to jest o 10%, prostuje ten odcinek drogi, co zwiêk-
sza bezpieczeñstwo, ogranicza koniecznoœæ budowy obiektów in¿ynierskich, zmniejsza koszty
realizacji, ³agodzi napiêcia spo³eczne zwi¹zane z koniecznoœci¹ wyburzeñ.

W zwi¹zku z tym proszê o przeanalizowanie projektu, bo nie blokuje on œrodków unijnych na infra-
strukturê, a wrêcz przeciwnie, umo¿liwia ich pozyskanie, jest ponadto zgodny z prawem i ochron¹ ob-
szaru Natury 2000.
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